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Kérdés

„Hány allergiában szenvedő beteg él ma Magyarországon?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Lajos egészségügyi miniszter úrhoz . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy 2004-2005-ben készült reprezentatív felmérés alapján Magyarországon két és fél millió
allergiában szenvedő betegről beszélhettünk . Napjainkban ez a szám vélhetően magasabb . Pontos,
hivatalos adatok azonban nem állnak rendelkezésünkre, ezért csak becslésekre támaszkodhatunk,
mind a betegek számát, mind a gyógyításukra fordított társadalombiztosítási kiadást tekintve .
Ehhez hasonlóan az allergiás betegek által gyógyításukra, gyógyszereikre költött kiadásairól
sincsenek pontos adataink .
Az évenkénti újabb megbetegedések méréséről, újabb reprezentatív felmérésekről nincs
tudomásunk, ebből adódóan megközelítő szám sem áll rendelkezésre arra vonatkozóan, hogy
optimális esetben hány allergológus szakorvosnak kellene foglalkoznia ezekkel a betegekkel .
Becsült számadatok alapján jelenleg egy képzett allergológusra közel 15 000 beteg jut .
Az országban körülbelül egymillióin élnek olyan helyen, ahol a közelben nincs allergológus .
Jelenleg körülbelül 200 szakvizsgával rendelkező orvos működik az országban, de még róluk sem
tudni, hogy ténylegesen hányan dolgoznak az allergológia területén .

Tisztelt Miniszter Úr!

Milyen információs rendszert működtet az egészségügyi kormányzat az allergiás megbetegedések
alakulásával kapcsolatban és az erre vonatkozó adatok miként ismerhetők meg?

Jelenleg hány szakorvos foglalkozik allergiás betegek kezelésével, és milyen megoldást kínál az
egészségügyi kormányzat az egy orvosra jutó betegszám csökkentésére?

Ténylegesen mennyit költött 2006-ban az allergiás betegek gyógyszereinek támogatására az
állam?
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